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 43שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 25.10.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o ומשנה לראה"עחבר מועצה  - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o  חבר מועצה - יפתמר צדקה 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה ומשנה לראש העיר - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 
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o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע - אילןמר גזית 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

 

  נכחו:כמו כן 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה ומ"מ מנכ"ל העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - נורית בייסקי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

 .על פי אישור משרד הפנים 36-38סרלין אישור הקריטריונים לסיוע בשכר דירה לדיירי  .1
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 537פרוטוקול מס'  43ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

-36הקריטריונים לסיוע בשכר דירה לדיירי סרלין  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .1

 על פי אישור משרד הפנים. 38

 פרוטוקול

על פי אישור משרד  38-36סרלין אישור הקריטריונים לסיוע בשכר דירה לדיירי  .1

 הפנים.

. הנושא אישור קריטריונים 43אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

על פי אישור משרד הפנים. כידוע לכם  36-38לסיוע בשכר דירה לדיירי סרלין 

הייתה בזמנו הבטחה, אנחנו אישרנו מיליון שקל לנושא של תכנון, גם 

זה במועצה והשר אלקין שהגיע לפה ביוזמה שלו אמר שהוא ייתן אישרנו את 

מיליון שקל במקביל לירייה לטובת שכירות. רמזתי לו שזה לא פשוט כי 

במשרדי הממשלה אין דבר כזה, במשרד השיכון אין דבר כזה שהוא עוזר 

בנושא של שכר דירה והוא נתן הוראה לחבר'ה שלו שימצאו את הדרך כדי 

יליון שקל לשכירות. בסופו של דבר החשב הכללי אמר לו להעביר את המ

'אדוני אתה לא יכול להעביר'. ניסינו גם עם טלפונים, אני דיברתי, עם סגן 

הממונה על התקציבים, אנשים שאני מכיר באוצר, לא עזר שום דבר, הם לא 

מעבירים את כל הכסף. אז כל הרצון הטוב שלו וכל הניסיון הראשוני של 

שלו להגיד שהכל תקוע בעירייה, לא היה ולא נברא וכל הזמן הוא הדוברות 

לא העביר את הכסף כי לא הייתה לו שום דרך להעביר את הכסף. ונוצר מצב 

שהדיירים מבקשים את העזרה, בכל זאת עברו טראומה, מבקשים את 

העזרה ואת התמיכה והרמתי טלפונים לסגן היועץ המשפטי, במשרד הפנים 

ליועץ המשפטי, )יהודה זמרת( במקרה חברים טובים שלי נתי בביוף, ו

וביקשתי את העזרה שלהם. ואז עלו רעיונות איך אנחנו כן יכולים לאפשר 

לשלם מתקציב העירייה. הדבר הבא שנעשה זה לקחנו במקומות אחרים מה 

עושים ומה עושה משרד השיכון, כך שכל הקריטריונים שהכינו ויאמר 

הכינה את זה, בעיקר אנחנו דיברנו בלילות איך לזכותה של יונת שהיא 

עושים ומה עושים כדי להשיג את היועץ המשפטי של משרד הפנים, אני יכול 

לדבר איתו בלילה. כולם עובדים קשה, כולם עובדים סביב השעון, בערב 

אנחנו מרשים לעצמנו להתקשר אחד לשני ולדבר, ולהתייעץ, ולראות מה 

ם נתנו לנו כיוון והכיוון היה לבדוק את ניתן לעשות. אני שמח שה

הקריטריונים שנעשים במקומות אחרים ואת מה שמשרד השיכון נותן 

במקרים מהסוג הזה. ואכן יונת ישבה והכינה את התבחינים, העברנו את 

התבחינים למשרד הפנים, העירו את כל ההערות שלהם, אמרו לנו 'את זה 

י לכל דבר יש השלכות רוחב'. את אנחנו נאשר לכם אבל באופן חד פעמי כ

 רוצה להסביר?
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 זאת אומרת שאם מחר קורה מקרה דומה, זה לא, אי אפשר לסדר את ... מר שי קינן:

חברים, אנחנו שברנו את הראש איתם. לא הייתה להם שום כוונה להיכנס  מר מוטי ששון:

גע לסיפור הזה אבל בסופו של דבר אני אמרתי, 'אוקיי, אז מקרה יחיד, כר

, תנו לי פתרון'. ובסופו של דבר, 36-38יש לי בעיה עם התושבים של סרלין 

מי שמכיר את משרד הממשלה, יש נכונות ללכת לקראת ולעזור אבל אף אחד 

לא רוצה לעבור את הקו האדום, אף אחד לא רוצה לעבור על החוק. אנחנו 

ולח דיברנו עם היועצים המשפטיים, אם הייתי מדבר עם המנכ"ל היה ש

אותי לזה, שולח אותי לאחר פה דיברתי ישר, פה אני אומר 'מה אתה יכול 

לעזור לי?' ככה במילים האלה. והיא גיבשה את הקריטריונים. אני קיבלתי 

טלפון מסגן היועץ המשפטי של משרד הפנים ואמר לי 'מוטי, אישרנו את 

על הבקשה שלכם'. אז יונת שעבדה על זה קשה, בבקשה, את ישבת איתם 

פרטי הפרטים של כל הדבר הזה וזה היה הדבר שהם היו מוכנים לאשר אותו. 

 את רוצה להוסיף?

לא. קודם כל אני רוצה להגיד שנעזרתי גם באנשי המקצוע שלנו, גם ברווחה  גב' יונת דיין:

וגם בהכנסות, גם ארז ישב איתנו, אבל זה לא היה תהליך פשוט. אנחנו 

ראשון לציון, הסתכלנו מה יש במשרד השיכון, הסתכלנו מה היה לפני עשור ב

מה יש במשרד הרווחה בסיוע לשכר דירה או למקרים של נזקים בשכר דירה, 

כמובן הכל הלך למשרד הפנים עם חוות דעת מסודרת והאישור שהם 

שולחים לנו חזרה הוא באמת ייחודי למקרה, הם אומרים 'לאור ייחודיות 

ג באופיו, מבלי לקבוע מסמרות לתכונת וחריגות המקרה, יחס לאירוע חרי

הדברים במקרה אחר, השתתפות סיוע לשכר דירה יכול להיכלל בגדר תועלת 

הציבור בשים לב לנסיבות ולמקרה, וקריטריונים שבונים שיאושרו על ידי 

מועצת העיר'. הם קיבלו מאיתנו את אותו נוסח קריטריונים שמופיע בפניכם 

 איזושהי שאלה ספציפית. כחלק מהבקשה לאישור. אם יש

 למה צריך תדפיס של חשבון בנק? חשבון של אותם דיירים למה? מר יעקב מזרחי:

 מופיע פה תדפיס בנק, זה כדי להעביר להם את התשלום אם אני זוכרת נכון. גב' יונת דיין:

יש חשבון בנק ופרטי חשבון בנק. הופיע תדפיס חשבון בנק, זה אני שואל,  מר יעקב מזרחי:

 למה?

 איפה מופיע תדפיס חשבון בנק? גב' יונת דיין:

 אם אני לא טעה קראתי את זה באחד מהקריטריונים. מר יעקב מזרחי:

 אתה יודע להפנות אותי ספציפית? כי אני לא זוכרת תדפיס חשבון בנק. גב' יונת דיין:

 איזה עמוד ואיזה סעיף? מר מוטי ששון:

 אני זוכר שהופיע תדפיס חשבון בנק. בקריטריונים שאמרו לקבלת הכסף. מר יעקב מזרחי:
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 יעקב אם אתה קראת תגיד לי באיזה עמוד ובאיזה סעיף? מר מוטי ששון:

 אולי פרטי חשבון בנק כדי להעביר להם את הכסף.  דובר:

 יש הבדל בין תדפיס לבין פרטים. גב' נעה צ'פלינסקי:

 מהסעיפים? שנעבור עליהם יונת?אפשר להתייחס לחלק  מר שחר האס:

 אני בינתיים לא רואה פה תדפיס חשבון בנק. גב' יונת דיין:

 נשאל שאלות אם אפשר. מר שחר האס:

 שאלות בבקשה. כן.  מר מוטי ששון:

למה התקבלה החלטה אגב על הפונקציות הרלוונטיות האלה לוועדה של  מר שחר האס:

להבין את הרציונל של מנכ"ל  מנכ"ל, לא שיש לי בעיה עם זה, אבל סתם

 העירייה, סמנכ"לית רווחה ואגף הכנסות?

 שאלה לוועדת הקצאות, ועדת תמיכות. מר מוטי ששון:

זה קצת דומה, זה לא בדיוק כמו ועדת תמיכות אבל קודם כל המסלול שזה  גב' יונת דיין:

בעצם עובר הוא מסלול שדומה וברוח הנוהל של תמיכות שאנחנו נותנים 

לעמותות, ולספורט, ותנועות נוער ודומיהן. הרווחה מלווה את הדיירים 

האלה מרגע שקרה המקרה ויודעת לפעמים יותר פרטים, או לסייע להם איך 

למצוא את הפרטים הנדרשים כדי שאפשר יהיה לסייע להם עם שכר הדירה. 

 ההכנסות לפעמים גם יכולים לעזור להם עם מסמכים שאינן ויש אצלנו באגף

הכנסות, הם יכולים דרך הכנסות להגיע לזה. זה בכל מנכ"ל העירייה והוא 

 הדמות הבכירה שלנו. 

 ? מאיפה נובע המספר הזה?3,900טוב. מדוע אגב התקרה היא  מר שחר האס:

 משרד השיכון. מר מוטי ששון:

 זו התקרה שמשרד השיכון נותן לזכאים לסיוע לשכר דירה. גב' יונת דיין:

 חדרים מחיר יפה, מכובד מאוד. 3-המחיר הוא יפה. ל חי:מר יעקב מזר

 אלה תעריפים שמשרד השיכון נותן וגם הרווחה.  מר מוטי ששון:

 החודשים שעליהם מדובר? 8גם הנושא של משך התקופה? כלומר  מר שחר האס:

חודשים לבעלי הדירות. אנחנו  6אז ראשון לציון לפני עשור הם נתנו רק  גב' יונת דיין:

 חודשים. 8-קשנו יותר, ביקשנו את הבי

אני חייב לציין משהו בהקשר של ראשון לציון כי זה כבר הוזכר פה כמה  מר שחר האס:

פעמים וחשוב לי להבהיר, אני לפחות נחשפתי, שמעתי על זה, ונעזרתי בכמה 

אנשים ובסוף דווקא יורם פה ... נתן לי את הפוש האחרון על הסיפור הזה. 

ראשון לציון נערכת להריסת מבנה בשכונת רמת אליהו  מסתבר שעיריית
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אתמול בעצם, אתמול זה קרה והם החליטו באופן חריג לממן חצי שנת 

הדיירים המפונים,  16שכירות ואפילו להוביל את כל תכולת הבית של כל 

 בלי שום קריטריונים, בלי שום דבר.

 ון לציון.לא, לא. קודם כל יש שם קריטריונים לראש מר מוטי ששון:

 לכולם באופן גורף. בלי קריטריונים של למי כן, למי לא, למה כן. מר שחר האס:

אני לא יודעת לענות לך על זה. אני יודעת להגיד לך שהבוקר ראיתי תובע של  גב' יונת דיין:

עיריית ראשון לציון שאמר לי 'אפילו לא ידעתי שזה אותו המבנה, עדיין יש 

מה למקרה שלכם', אני אפילו לא ידעתי על איזה לנו בעיות עם המבנה שדו

 מבנה הוא מדבר.

 מה זה אומר? מר שחר האס:

זה כנראה אותו מבנה שאתה מדבר עליו שאתמול החליטו. אני לא יודעת מה  גב' יונת דיין:

ראשון החליטה, אני לא יודעת על בסיס מה ראשון החליטה, אני לא בטוחה 

 ורת כלשהי.שזה עבר אישורי רגולטור או ביק

 אבל אמרתם שבדקתם כאילו מה ערים אחרות עושות. מר שחר האס:

 שנים. 10מה שהיה בעבר, לפני  מר ארז ניסים:

אני אנסה לתת לך טיפה את הסביבה המשפטית של חולון במקרה הספציפי  גב' יונת דיין:

 Notהזה. ביום שקרס הבניין היה פה מבקר המדינה והודיע לנו, מה שנקרא 

in some many words  ,אבל הסביר לנו שהוא הולך לבדוק אותנו פה לעומק

כולל מה אנחנו עושים ומכוח מה אנחנו עושים. החשב הכללי שהסביר 

למשרד השיכון באופן חד משמעי שהוא לא יכול לתת שקל אחד לשכר דירה, 

הולך לעקוב אחרי מה שאנחנו עושים כי גם אנחנו גוף מתוקצב ומבוקר וכל 

שהוא יסבור שנוציא לא נכון או לא במגבלות והסמכות שמותרת לנו, שקל 

ירד לחיוב על כולנו. וכשמשרד הפנים אישר לנו, זה מה שהוא אישר לנו. הוא 

לא אמר לנו אתם יכולים יותר, הוא לא אמר לנו תשלמו פחות, הוא כיבד את 

 העבודה שהשקענו פה, הוא כיבד את הסתכלות הרוחב שעשינו מול משרד

 השיכון ומול משרד הרווחה ואמר לנו זה.

יכול להיות אבל שאם הייתם מביאים משהו יותר רחב הוא היה גם מאשר  מר שחר האס:

 את זה.

 לא. הם לא רצו בכלל לאשר. מר מוטי ששון:

זה שבועיים ימים על בסיס יומי מוטי מדבר עם היועץ המשפטי של משרד  גב' יונת דיין:

 שנים שלי פה לא הכרתי את .. 10-הפנים. אני לפחות ב

 מוזר. מוזר שבראשון הם מצליחים להעביר משהו יותר רחב ופתוח. מר שחר האס:
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 שוב, אני לא יודעת. אני לא יודעת מה בראשון. גב' יונת דיין:

 יש שם דבר שהם הבהירו. מר מוטי ששון:

 יש החלטות שם או שזה משהו שרק שם? :2דובר 

 החלטה של העירייה. לא, לא, זה מר שחר האס:

שנים הם  8-10שחר אני לא מכיר את הסיפור. אני רק יכול לומר לך שלפני  מר מוטי ששון:

העבירו שם איזו החלטה לדון במקרים חריגים כאלה כי להם קרה משהו 

בזמן המלחמה נדמה לי או לפני זה, לא זוכר, ואז הם קיבלו קריטריונים. 

א יודעת בכלל אם הרגולטור אישר את אומרת לך היועצת המשפטית שהיא ל

זה או לא אישר את זה אבל הם פועלים לפי איזה הליך שאושר במועצה, ואם 

 הרגולטור לא אישר את זה אז אתה יודע שזה לא חוקי.

 לא, לפי מה שהם פרסמו זה אושר, אז אולי שווה לבדוק את זה. מר שחר האס:

ו המקרה. בתחילת דבריו הוא אמר עיריית כן, אבל פה המקרה הוא לא אות מר מאיר חלבי:

 ראשון עומדת להרוס.

 נכון, באופן מבוקר. מר שחר האס:

כאן אצלנו זה קרס בהפתעה. זאת אומרת עיריית ראשון באה בדין ודברים  מר מאיר חלבי:

עם בעלי הדירות שהיא צריכה להוציא אותם, ויש זמן, לא מעכשיו לעכשיו 

נוסף לזה גם רמת אליהו קיבלה תכנית לנטוש את הבית עם התכולה, ב

 כוללת ויש יזם פה. בבניין הזה יש יזם. 

 לא, כל רמת אליהו יש מיזם של פינוי בינוי. מר מוטי ששון:

אבל כל רמת אליהו אושרה בוועדה המחוזית לפינוי בינוי אבל בבניין הזה  מר מאיר חלבי:

 ו.יש התחדשות עירונית, יש יזם. המקרה הוא לא מקרה שלנ

שחר מה שקורה בראשון לא רלוונטי. כרגע פה מונח על השולחן מה שהמשרד  מר מוטי ששון:

 הפנים, שהוא הרגולטור שלנו, אישר. 

 מוטי קבל תיקון, תדפיס מהר הביטוח, לא מהבנק. טעות שלי. מר יעקב מזרחי:

מה שבא אני רוצה לשאול. בתום הישיבה הנוכחית הזו, אנחנו מאשרים את  מר מאיר חלבי:

 לאישור, כמה שעות מתום הישיבה, כמה שעות הדיירים יקבלו את הכסף?

לא, אז לא קראת אולי את הדברים פה אבל זה אומר שהם צריכים להגיש  מר שחר האס:

 את כל המסמכים, אחרי שהמסמכים מוגשים יש, 

 אז מה השאלה שלי? מר מאיר חלבי:

 יש ועדה. מר שחר האס:

 ליועצת המשפטית לדבר. אתה לא מסביר. בבקשה. שחר תן מר מוטי ששון:



 537 פרוטוקול 25.10.2021 –ליום  43מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

8 
 

בדומה לנוהל של ועדת תמיכות. כרגע המועצה תאשר את הקריטריונים.  גב' יונת דיין:

התושבים כבר מודעים לזה שזה מגיע לפה היום מטבע הדברים, מחר בבוקר 

הם יקבלו הודעה, אפשר אפילו להעביר להם במייל את כל המסמך, מה הם 

ף ואיך הם צריכים לצרף. הרווחה מלווה אותם. ברגע שהם צריכים לצר

אספו את כל מה שצריך, מילאו את כל מה שצריך, הם מגישים את זה 

 ברווחה. נכון ארז?

 מגישים ברווחה יחד עם, מר ארז ניסים:

 הם לא עוברים את הקריטריון של מבחן הכנסה? מר מאיר חלבי:

 מבחן הכנסה לא במשחק. מה שפה, מה שמולכם.  לא, לא. גב' יונת דיין:

מי שעובר זה השוכרים, לא הדיירים. השוכרים עוברים את הקריטריון של  מר יעקב מזרחי: 

 הכנסה. 

מה שפה, מה שמופיע בניירות שקיבלתם. שום דבר נוסף מעבר לזה, אוקיי?  גב' יונת דיין:

 שמשיבים את הכל.  זה מוגש לרווחה, אנחנו מסייעים להם בבדיקה לראות

מחר ישלחו הטפסים ונבקש לקחת או במייל, כל אחד איך שירצה. לאחר  מר ארז ניסים:

שימלאו את הטפסים יגיעו שוב לרווחה שם, אמרתי, תהיה שם גם רווחה, 

גם נציגות של השירות המשפטי וגם של הגזברות על מנת לוודא שהטפסים 

, אנחנו נביא את האנשים שלנו מולאו כנדרש ובכדי לא לטרטר את התושבים

יחד עם כל תושב ותושב ונראה שהטפסים הם הוגשו כנדרש. לאחר 

שהטפסים הוגשו כנדרש תהיה אצלי ועדה, כמו שזה נאמר, אם אני אצטרך 

פעמים, כמה שצריך אני אקיים  3לקיים ועדה פעם בשבוע, פעמיים בשבוע, 

בים. לאחר קיום על מנת לעשות את ההליך הזה כמה שיותר מהר לתוש

הוועדה אנחנו נעביר כאן למועצת העיר שוב פעם לשם קבלת אישור, בדומה 

לנובמבר, אם נוכל  07-לוועדת התמיכות. יש ישיבת מועצה שמתוכננת כרגע ב

לעשות לפני, כמובן ראש העיר יתייחס. הכל תלוי כמובן בכפוף לקצב של 

בירו את התושבים קבלת המסמכים מהתושבים. אנחנו נשמח שהתושבים יע

 בצורה מלאה כמה שיותר מהר.

ישיבות, כל פעם שברגע שיעמידו  3אנחנו נעשה ישיבה אחת, שתי ישיבות,  מר מוטי ששון:

 לרשותנו את המסמכים אנחנו נאשר אותם.

 דיירים.  32-נכון. לא נמתין לכל ה מר ארז ניסים:

 ש עוד שאלות?בדיוק. כל מי שמביא, נאשר אותו. חברים י מר מוטי ששון:

יונת אם אפשר, שמבקש התמיכה הוא בעלים  2.2אני רוצה להתייחס לסעיף  מר שחר האס:

של דירה יחידה הנמצאת במבנה או שוכר של דירה הנמצאת במבנה ואין 

בבעלותו דירה. למה זה רלוונטי שאין לו דירה אחרת? יכול להיות שהדירה 

שהיא מתוקצבת בפחות  ששלו שוכרים אותה אנשים אחרים, יכול להיות



 537 פרוטוקול 25.10.2021 –ליום  43מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

9 
 

והוא משלם יותר, למה זה בכלל רלוונטי האם יש לו דירה נוספת? זה לא 

 שהוא יכול לקחת את עצמו ולהתגורר שם כרגע.

זה בדומה גם לקריטריונים מלפני עשור של ראשון וגם הקריטריונים של  גב' יונת דיין:

נותנים פה משרד השיכון לזכאי סיוע. זה בעצם התנאי. הרעיון שאנחנו 

איזשהו סיוע זמני, אם זה נכון, יחד עם זאת הסיוע הוא למי שנשאר בלי 

. אם יש דירה נוספת במקום 36-38דירה. למי שנשאר בלי דירה זה סרלין 

אחר אז הלכה למעשה גם אם הוא לא יכול להיכנס אליה באותו הרגע, הוא 

אין לו גם את לא נשאר בלי דירה. בדרך כלל שוכר שאין בידו דירה אחרת, 

 אותה הכנסה מקבילה משכר הדירה להבדיל משוכר ששוכר ...

אבל אם אני משכיר למישהו את הדירה שבבעלותי והוא בחוזה עכשיו של  מר שחר האס:

 שנה וחצי או שנה, אני לא יכול עכשיו להוציא אותו מהדירה ולהתגורר שם.

שהוא גם משכיר ושוכר כנגד, נשאר  שוכר שהוא רק שוכר ואין לו דירה אחרת גב' יונת דיין:

 במצב של שבר כלי שגם אין לו מקור הכנסה אחר. 

 אני לא אומר תבטלו לו, אני אומר גם ... מר שחר האס: 

 רוצים לעזור למי שאין קורת גג. גב' נעה צ'פלינסקי:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

 אני הבנתי את השאלה, האם הם יקבלו שכר? מר מאיר חלבי:

למי שאין קורת גג. גם חד הורית שנניח רשום לה יש לה בן, אני לא יודעת,  צ'פלינסקי: גב' נעה

מישהו השאיר לה ירושה או משהו ואם הוא גר איתה היא לא יכולה לקבל, 

 היא לא זכאית.

 אז אני אומר שבמקרה הזה, מר שחר האס:

 שחר זה לא רלוונטי כרגע מהטעם הפשוט. מר מוטי ששון:

 למה זה לא רלוונטי? מר שחר האס:

 מהטעם הפשוט. מר מוטי ששון:

 רוצים לעזור למי שבאמת צריך. גב' נעה צ'פלינסקי:

קודם כל נועה ענתה לך וגם יונת ענתה לך, ומה שעומד כרגע לאישור זה  מר מוטי ששון:

 מסמך שהגשנו למשרד הפנים.

 אני שואל שאלות על המסמך. מר שחר האס:

 לך.היא ענתה  מר מוטי ששון:

 לא יתנו לך לשנות את זה, משרד הפנים לא יאשר לך לשנות שם פסיק. מר ארז ניסים:

 שחר יש לך עוד שאלות? מר מוטי ששון:
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רשום שם המלצה של ועדת התמיכות תגיע לאישור מועצת  4.3כן. בסעיף  מר שחר האס:

העיר, כמובן שמדובר גם באלה שאתם מקבלים החלטה של לא לתמוך בהם, 

כלומר אנחנו נראה דו"ח מלא ומפורט גם שם אלה שאתם ממליצים נכון? 

 לתמוך בהם וגם אלה שאנחנו פוסלים מסיבות כאלה ואחרות.

 אם הם לא עמדו בתנאי הסף, ייכתב שהם לא עמדו בתנאי הסף. גב' יונת דיין:

 לא, אנחנו נראה את הפירוט הזה איזה תנאי סף הם לא עמדו? מר שחר האס:

אם הם עומדים בתנאי הסף ותינתן איזושהי סיבה לא להמליץ או להמליץ  :גב' יונת דיין

 אז נביא את זה בפניכם.

זה לא רלוונטי. ברגע שמישהו עומד בתנאי הסף, יקבל. מי שלא עומד בתנאי  מר מוטי ששון:

 הסף, לא יקבל.

 בסדר. מר שחר האס:

של הילד שלה והוא היה אז מה אם איזו אמא רשמה את הבית שלה על השם  מר מאיר חלבי:

 גר שם?

השארנו שם בסוף אם אני זוכרת נכון, גם דיברנו על מקרים מיוחדים, אם  גב' יונת דיין:

 אני זוכרת נכון.

 מוטי יש לי שאלה. מר יעקב מזרחי:

ששחר דיבר עליו כתוב 'המלצת הוועדה יכולה לכלול גם המלצה  4.3בסוף  גב' יונת דיין:

י הנ"ל לחריגים שלא עומדים במלוא הקריטריונים לתשלום חלקי או מלא לפ

 לאחר קבלת מסמכים המצדיקים זאת לטעמה'. אם יהיה מקרה שלא תואם,

 כן אבל הם נפגעו, הקריטריון הזה לא צריך לחול עליהם. מר מאיר חלבי:

 כל דבר לגופו. :3דובר 

אנחנו נראה את התמונה הלאה, כלומר גם אלה שלא  אז אני שואל שוב האם מר שחר האס:

 עמדו בתנאי הסף כמו במבחני תמיכות? מי לא עמד בתנאי הסף ומדוע.

 הכוונה זה לתת, זה לא לא לתת. :4דובר 

אז שאלה אחרונה אם אפשר. אני שומע מהמון המון דיירים במבנה הזה,  מר שחר האס:

לא פשוטה להם ובהרבה  חלקם גם יושבים פה, שההתנהלות מול הרווחה

מאוד מקרים של בקשות יחסית מינוריות, ואני אומר את זה די באחריות, 

כדי לפתוח תיק ברווחה בכדי לקבל איזה ארון או משהו כשפונים לרווחה, 

הם מתבקשים, ויכול להיות שזה מה שדיברת עליו יעקב, הם מבקשים 

ת וכאלה. שאלתי היא חודשים אחרונים, ביטוח לאומי, חסכונו 3דו"חות של 

האם גם במקרה הזה, מכיוון שהרווחה היא חלק מאותה ישיבה שקובעת 
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את הקריטריונים הללו, האם הם יידרשו גם למסמכים האלה גם במסגרת 

 זה? האם הם יידרשו לפתוח תיק ברווחה כדי לקבל את הדברים האלה?

הסיוע בשכר הדירה הוא  אם הצלחתי להבין את השאלה אני אנסה להפריד. גב' יונת דיין:

 לפי הקריטריונים האלה.

 ותו לא. מר שחר האס:

-ותו לא. והשארנו פה את אותו חריג מיוחד למקרה שגם אם לא עומדים ב גב' יונת דיין:

מהקריטריונים ויביאו דברים אחרים, ובאמת נחשוב שזה אותו מקרה  100%

ביא. השאלה שמצדיק חריגה, נביא את המלצות החריגה האלה. הוועדה ת

של סיוע בציוד, בריהוט, מה שנקרא סיוע רווחה שוטף, במקרים רגילים אולי 

יש חוקים, יש כללים, יש הכתבה ממשרד הרווחה איך, שוב, אין ביטוי אחר 

חוץ מפותחים תיק ברווחה אבל כבר הוסבר לדיירים, אני לפחות נכחתי 

אחת לכולם,  בשתי אספות שהוסבר להם את זה, פעם אחת לנציגים ופעם

שהמשמעות היא לא מהיום ולנצח יש תיק פתוח ברווחה ולכל מקום הוא 

הולך איתם. קודם כל הכל סודי וחסוי. העובדות הסוציאליות והרווחה לא 

יכולות למסור משם פרטים בלי הסכמת בעל התיק, הפונה, התושב. וגם אם 

שנה, שנתיים,  התיק הוא לצורכי אותו סיוע נקודתי אז הוא יהיה פתוח, חי,

 לא לנצח.

 תודה. מר שחר האס:

אני הבנתי מהרבה יזמים, הרבה יזמים שאף אחד מהם כרגע לא בתמונה כי  מר יעקב מזרחי:

לא החליטו מי היזם שיבנה להם את הבניינים, שהם מוכנים לשלם את 

השכירות של הדיירים מהיום. מהיום. לא מתי שיצאו התכניות, מהיום. אז 

לבוא לקראת הדיירים ולעזור להם בשכירות, והיזם שייכנס  למה לא כדאי

 ארבעה הוא יחזיר את זה חזרה?-שלושה-בעוד חודשיים

 מה חשבת? מר מוטי ששון:

 עובדה שיש פה קריטריונים אבל שמעכבים חלק מהדברים. מר יעקב מזרחי:

הדירות קריאה לא. כשנפגשנו לפני שבוע עם הדיירים, עלה דווקא מצד בעלי  גב' יונת דיין:

הפוכה, האומרת על תעמיסו את שכר הדירה הנוכחי, את הסיוע הזה 

הספציפי של כמעט מיליון שקל או כמה שהוא יצא על היזם כי זה הופך את 

 הסיכוי לגבולי מאוד, אם יהיה כדאי ליזם לבוא או לא. 

 תלוי מה ... ליזם. מר יעקב מזרחי:

התחזוקה, כל הטיפול במבנה המסוכן שעלה אמנון כבר  אל תשכח שכל גב' יונת דיין:

מיליון וחצי? כמה, משהו כזה? הוא כן יועמס על היזם כי זה הכל עבודות 

 שהעירייה עשתה עבור בעלי הדירות שלפי חוק היזם מחויבים להחזיר לך.
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 אתה מתכנן לו, לא תיקח מהם? מר מוטי ששון:

? את התכניות שהוא עושה במקום שהיזם משלם, אתה לא לווה את זה מוטי מר יעקב מזרחי:

 היזם צריך להחזיר לעירייה את הכסף.

 נכון. גב' יונת דיין:

 אז למה לא את השכירויות גם? מר יעקב מזרחי:

הייתה בקשה של הדיירים. אנחנו בדקנו את זה, הייתה בקשה של הדיירים  מר אמנון ארץ קדושה:

מאחר וזה הופך את הפרויקט ללא לא להעמיס את נושא השכירות על היזם 

 כלכלי.

 לטענתם. מר מוטי ששון:

 אנחנו כמובן עוד נבדוק את זה אבל זו הייתה הבקשה שלהם. מר אמנון ארץ קדושה:

תלוי מה העירייה מאשרת ליזם לבנות. אם היא תאשר כלכלי אז כן יהיה לה  מר יעקב מזרחי:

 כלכלי.

 יש תכנית מפורטת, ברורה. אבל יעקב יש תכנית. יעקב מר מוטי ששון:

יעקב זה גם מכניס אותו לסחרור בלתי נגמר. כדי לאשר יותר זכויות בנייה  גב' יונת דיין:

אנחנו שוב נצטרך לבזבז עוד זמן בהליכי תכנון, אם זו תכנית עם סמכות 

מחוזית, אם זו תכנית בסמכות מקומית, אלה דברים שלוקחים זמן, עולים 

רים יותר זמן באוויר. אוקיי? בשביל זה בקשת כסף ומשאירים את הדיי

 2-הדיירים הייתה 'אל תעמיסו על היזם'. תקשיב, יש לו קרוב למיליון וחצי

מיליון שקל שכבר מועמס עליו. עלויות התכנון מועמסות עליו. עכשיו תעמיס 

עליו גם את שכר הדירה מהיום, יכול להיות שאתה באמת מביא אותם 

היא לא כדאית. היא תהיה כדאית אם תוסיף זכויות.  לנקודה גבולית שכרגע

-שנתיים, צריך לשלם שכר דירה לעוד שנה-תוסיף זכויות, יקח עוד שנה

 שנתיים.

אני רוצה לשאול שאלה. בנוגע לשתי דירות, שאמרתם במידה ויש למישהו  מר קובי מכלוף:

 שתי דירות וכל זה. מה קורה אם יש למישהו דירה שהייתה לו שם שהוא

שוכר אותה והוא שוכר עוד דירה? יש לו משכנתא או משהו כזה, זאת אומרת 

 כל בן אדם שיש לו שתי דירות לא יקבל בכל מקרה?

 יש לו אבל דירה אחת שהוא קנה? גב' אלינור מטלון:

 כן, יש לו דירה שלו. לא, אז הוא לא יקבל. מר שחר האס: 

 ת והוא שוכר דירה אחרת?יש דירה שלו? יש לו דירה אח גב' אלינור מטלון:

 כן. מר קובי מכלוף:

 אז הוא לא יקבל. זה מה ששאלתי. מר שחר האס: 
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 לא, יש לו דירה אחת. הוא בבעלות. גב' אלינור מטלון:

 יש לו שתי דירות. מר קובי מכלוף:

 בטאבו. מר שחר האס: 

 בטאבו? אז הוא לא יקבל? גב' אלינור מטלון:

 קבל.שתי דירות לא י מר ארז ניסים:

 אבל יש לו משכנתא על הדירה ההיא. מר קובי מכלוף:

בן אדם שאין לו דירה, זו הייתה הכוונה לעזור לאלה שאין להם דירות. זו  מר מוטי ששון:

 הייתה הכוונה.

 בקיצור התשובה היא לא, זה מה ששאלתי קודם. וזה חבל מאוד. מר שחר האס:

ם ראיתי שמוקדש לדיירי סרלין, אפשר לעדכן שאלה כזו, באחד הקריטריוני מר ראובן קייקוב:

 את זה על כלל המקרים? לטובת, לא יודע, המקרים הבאים?

 . 36-38משרד הפנים הודיע שההסכם הזה ייחודי ומיוחד רק לסרלין  מר מוטי ששון:

 כל מקרה לגופו. גב' יונת דיין:

בראשון לציון אז מן הסתם הקריטריונים כאן התבססו על קריטריונים שהיו  מר ראובן קייקוב:

 שגם כאן המקרה הזה יהיה,

 גם משרד הפנים וגם משרד השיכון.  מר יוסי זיידה:

זה אחד המקרים שעליו בנו תרחישים הבאים, אבל גם אם המבנה נהרס על  מר ראובן קייקוב:

ידי העירייה ביוזמתם. השאלה האם אפשר להחיל את הקריטריונים האלה 

 ם אם נצטרך לפנות את התושבים?גם על מקרים אחרים ג

 .36-38זה מה שאני מסביר לך. זה ייחודי רק לבניין בסרלין  מר מוטי ששון:

 זה התנאי, אחרת לא היו מאשרים לך.  מר ארז ניסים:

 הם גם אישרו רק לפרויקט הזה. האישור של משרד הפנים זה רק לזה. מר יעקב מזרחי:

ון היה פיצוץ בבניין. עכשיו אם אני מוצא שהבניין הוא )מדברים ביחד( בחול מר ראובן קייקוב:

 מסוכן ...

 בלבד. 36-38אני אומר עוד פעם, זה לסרלין  מר מוטי ששון:

 זה אישור ספציפי. גב' נעה צ'פלינסקי:

 נקודתי.  מר מוטי ששון:

 שאלה הבאה. התקציב התקבל לעירייה והעירייה היא זו שמחלקת אותו? מר ראובן קייקוב:

 תקציב עירוני. לא התקבל. יונת דיין:גב' 
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 העירייה הקציבה לסיפור הזה מיליון שקל. ממי לקבל? מר מוטי ששון:

 לא זכור לי שאישרנו אותו בתקציב. מר ראובן קייקוב:

 אישרת. מר מוטי ששון:

 אישרנו אותו בתקציב? מר ראובן קייקוב:

 ל הרי לכל הנושא הזה. זה ילך משם. מיליון שק 3אנחנו אישרנו תב"ר של  מר אמנון ארץ קדושה:

כל הפינוי של הפסולת, כל זה, השומרים שאנחנו מעסיקים שם. יש לך עוד  מר מוטי ששון:

 שאלות? 

רק יש לי שאלה. במידה ו, עכשיו אנחנו מאשרים את זה במועצת העיר,  גב' אלינור מטלון:

משרד  מבחינתנו אנחנו מעבירים את זה עכשיו עוד פעם למשרד הפנים,

 השיכון לאישור או שאנחנו החלטנו וזהו?

 לא.  מר מוטי ששון:

 מפה רצים? מעולה. גב' אלינור מטלון:

 בדיקת מסמכים וכאלה. גב' נעה צ'פלינסקי:

אישרנו את זה אצלם. במקום לאשר פה וללכת אליהם, עשינו הפוך. 'תגידו  מר מוטי ששון:

אני אעשה כדי שאתה איך אתם מאשרים את זה? אמרתי מה אתה רוצה ש

 תאשר לי את זה?'

 כמה שפחות בירוקרטיה וכמה שפחות בלגן. גב' אלינור מטלון:

הכי טוב להגיע להסכמה מראש איתם, מאשר לקבל החלטה ואחר כך לרדוף  מר מוטי ששון:

אחריהם ואז יעשו לך את זה וזה כן, וזה לא, בשביל מה? מההתחלה 'חבר'ה, 

 שבו איתנו ונחליט ביחד'. 

בחולון  36-38מי בעד אישור הקריטריונים לסיוע בשכר דירה לדיירי סרלין 

על פי אישור משרד הפנים שמצורף בזה. קריטריונים אלה נוסחו על ידי 

 היועצת המשפטית של העירייה.

 , זה מה שרשום. 36-38סרלין  גב' יונת דיין:

. אושרבעד. מי נגד? אין נגד. אין נמנעים.  15ולון, שיהיה ברור. מי בעד? בח מר מוטי ששון:

 תודה רבה לכם. הישיבה נעולה.
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